
Zápis ze zasedání komise kultury č. 2/ 2018  dne 9. 1. 2019 konaného od 17:30 
hodin v zasedací místnosti 113 v budově ÚMČ Praha 22. 
 

Přítomni: Mgr. Veronika Špalková - Kuželová, Vlasta Čepičková, Ing. Michal Klich, Mgr.Jitka 
Rothová,  Adéla Žofková,  Bc. Blanka Petrásková,  Mgr. Pavel Kappel, Jan Priester,  Martin Šmíd  
 
Hosté:  Ivo Krátký, Radovan Koutský      
 
Omluveni:    Mgr. Magda Paseková, Jan Mikulecký,          
 

 

 

 

Předsedkyně kulturní komise Mgr. Veronika Špalková Kuželová – přivítala všechny přítomné členy KK 
 

1. Prvním bodem Předsedkyně KK bylo zhodnocení Vánočních akcí.  

I přes nepřízeň počasí a krátký časový úsek na přípravu byly akce hodnoceny 

pozitivně. Rozsvícení vánočního stromku příjemně naladil pěvecký sbor Jiskřička, 

akce utrpěla, co se týče návštěvnosti, na úkor počasí. 

Druhý adventní víkend děti pobavila mikulášská nadílka s cvičením a dováděním 

v Sokolovně. Průvod s čerty a Mikulášem došel k rybníku Vodice, kde byla připravena 

ohnivá show. 

Třetí předvánoční víkend byl ve znamení zdobení cukroví a vůně svařeného vína, 

kouzelnou atmosféru doplňovaly kapely Barokní andílci a Staročeští koledníci. 

Nejúspěšnější a velice pěkná a vkusná akce byla 22. prosince před kostelem Všech 

svatých, bylo to důstojné uzavření adventního času.  

Tato akce byla komisí zhodnocena kladně a někteří členové se vyjádřili 

s doporučením, že by se akce mohla opakovat i v příštích letech. 

2. Předsedkyně KK poděkovala jménem KK  za ozvučení víkendové akce 15. – 16. panu 

Priesterovi, za pomoc Pavlu Kappelovi při všech akcích, za pomoc J. Rothové a M. 

Klichovi při posledním adventním programu před kostelem a ZŠ Jandusů za 

poskytnutí zázemí. 

3. Dobrovolné příspěvky za občerstvení při akci MČ a (DS UCHO při TJ SOKOL 

Uhříněves) „Vánoce před 100 lety“ v sobotu 22. prosince 2018 před Děkanským 

kostelem Všech svatých činily 5.900,- Kč z toho 3700,- vybral Pivovar Uhříněves a 

2200,- stánek se svařákem. Vybranou hotovost předal Ing. Klich koledníkům 

Tříkrálové sbírky pořádané Českou katolickou charitou o svátku Zjevení Páně v neděli 

6. ledna 2019. 

4. Pan Kappel doporučil v příštích letech v Uhříněvsi Masopustní průvod, za důležité 

spatřuje včasné objednání kapely. Přislíbil do příští komise zamyšlení nad průběhem. 

Mnoho osobních zkušeností předal pan M. Šmíd, který se účastní průvodů 

v Roztokách u Prahy. 

5. Dalším bodem KK byly velikonoční svátky s otázkou, jak je pojmout. Zda-li bude 

lepší uskutečnit časově kratší úseky, a uspořádat je v Bílou sobotu, anebo časově 

uzpůsobit Velikonoce jarním prázdninám, které budou od 18 – 24. dubna 2019. 

V sobotu 13.4.019 se bude jako každoročně konat na ZŠ Jandusů výtvarná dílna 

Byl zde vznesen návrh na velikonoční putování z kostela směr divadlo a muzeum. 

O datech a akcích se porůznu diskutovalo. 

6. Pan Klich do diskuze vnesl informaci, že v uhříněveském muzeu bude jako 

každoročně malování kraslic s dětmi a pro děti s paní Volkovou a to v první 

dubnovém víkendu 1. – 4. dubna. 



7. Paní Petrásková s paní Rothovou navrhly velikonoční putování pro školy v týdnu před 

či po víkendu 13. – 14. 4., paní Petrásková slíbila vyzjistit, zda-li je volný termín 

v divadle U22. 

8. Byl vznesen návrh na velikonoční akce a to v termínu 13. – 14.4.2019 

9. Paní Petrásková navrhla, aby děti namalovaly vlastní kraslice  a ozdobily jimi stromky 

na náměstíčku před muzeem. 

10. Ing. Klich sdělil termín vernisáže Velikonoční výstavy v muzeu a to 13. dubna 2019 

od 15hodin. 

11. Paní Rothová informovala o pořádání velikonoční dílny v ZŠ Jandusů, vstup bude 

dobrovolný, nabídla tyto aktivity přenést i na městskou akci, konkrétně malování na 

sádru, pletení pomlázek. 

12. Program vykrystalizoval na dvě části a to od 15-17 dílny a od 17 – 19 bude program 

hlavně pro dospělé s hudbou 

13. Dalším projednávaným bodem byly Čarodějnice v úterý 30. dubna 2019 – Ing. Klich 

informoval pod čí patronací tato akce probíhala. 

14. Komise diskutovala o dětském dnu. Datum bylo určeno na neděli 2. června 2019 a 

vize se ujednotila na louce za Rychetami, tzv. „Smeťák“. 

Byly zde vzneseny návrhy na nekomerční pojetí her na ĎD a to : skákání v pytlích, 

skákací boty, obruče atd. Každý spolek by měl navrhnout a zaštitovat nějakou 

sportovní disciplinu. 

Ing. Klich slíbil zjistit, zda by jako „ zlatý hřeb“ akce mohla být účast parkouristy 

Taryho a zařadit jej v době od 15 – 16 hodin. 

15. 1. června se bude konat jako tradičně POPOLES , půjde se od obory směr Jureček 

16. Ing. Klich zajistí k výročí okupace 1939 důstojný článek do březnového čísla 

Uhříněveského zpravodaje. 

17. Ing. Klich informoval o oslovení firmy Machart Piana, která by se ujala generální 

opravy a naladění klavíru v uhříněveském muzeu. Klavír je zde v permanenci nejen na 

vystoupení při vernisážích, ale během roku se zde pořádají i koncerty. Podle učitelů 

hudby je oprava nezbytná. Pan Kappel a pan Šmíd rozporovali, zda je potřeba za tak 

vysokou částku klavír opravit, pokud se nejedná o klavír na velké reprezentativní 

koncerty. KK o doporučení hlasovala a většinou hlasů odsouhlasila klavír 

zrekonstruovat. Předběžná cena opravy podle odborného posudku výše uvedené firmy 

činí 34.000,- Kč +21% DPH tedy celkem cca 41.440,- Kč. 

18.  Ing. Klich po ukončení zasedání komise informoval o zájmu paní Mašindové 

uspořádat na jaře v muzeu výstavu obrazů. 

 

Různé:  

Pan radní Koutský se tázal komise, jak se přiklání k uspořádání Večeru pro seniory. 

Komise se usnesla, že je třeba se zeptat seniorů, jak by si akci představovali. Taktéž je 

potřeba se zamyslet nad výročím Sametové revoluce 17. 11., neboť letos bude výročí 

30 let. KK se zavázala tato témata projednat na příští KK , návrhy a doporučení. 

             Dále by měl každý promyslet podněty na příští advent 

 

USNESENÍ: 

• KK doporučuje velikonoční akce uspořádat 13. – 14. dubna 2019 a to: 

13. v sobotu od 15:00 – 17:00 tvořiví dílny, od 17:00 do 19:00 koncert pro 

dospělé 

14. v neděli opět od 15:00 – 17:00 tvořivé dílny a zajistit pohádku pro děti. 



• KK doporučuje uspořádat Dětský den 2. června v neděli od 10:00 ráno. Celou akci 

pojmout jako sportovní den, zapojit do akce místní spolky a dobrovolníky. Zajistit na 

vrchol akce vystoupení youtubera a parkouristy Taryho. 

• Opravit, nebo alespoň naladit piano v uhříněveském muzeu dle finanční rozvahy, 

kterou zajistil Ing. Klich 

 

 

 

KK zasedala od 17:30 hodin do 19:30 hodin 

 

 

Termín příští komise kultury  středa 6. 2. 2019 od 17hodin v zasedací místnosti 113 

v budově ÚMČ Praha 22 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková 

 

 

 

Souhlasí: Mgr. Veronika Špalková - Kuželová 

 

 


